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Protokół nr 71/2024 

z posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 24 kwietnia 2024 r. w godz. od 14:50 do 15:15 

w sali 146 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni członkowie Komisji:   

1. Andrzej Turowski  – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Bogdan Bezdziecki  

4. Sylwester Cimochowski 

5. Monika Lipińska 

6. Anna Ruszewska  

7. Łukasz Wojno  

 

W posiedzeniu udział wzięli:      

1. Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta  

2. Anna Cyran – Skarbnik Miasta Suwałk  

3. Monika Podziewska – Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Andrzej Turowski – Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej powitał zebranych i 

powiedział, że porządek posiedzenia został przesłany do radnych wraz z materiałami.  

 

Więcej uwag nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 70/2024 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 marca 2024 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 rok.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2024-2029 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2024-2041. 

4. Wolne wnioski.  

Ad pkt. 1  

Przyjęcie Protokołu nr 70/2024 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 marca 2024 r. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, w związku z tym protokół został przyjęty 

przez aklamację. 

 

Ad pkt. 2 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Anna Cyran – Skarbnik Miasta Suwałk wyjaśniła, że największą zmianą w tym projekcie 

uchwały jest wprowadzenie dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Gmin i Powiatów 

w wysokości 1 mln zł na zakup sprzętu do utrzymania dróg. Dodała, że do Miasta wpłynęły 

również dwa wnioski o udzielenie wsparcia finansowego. Jeden ze Szpitala Wojewódzkiego 

oraz drugi z Komendy Miejskiej Policji. Omówiła pokrótce oba wnioski.  

Jak powiedziała, rozumiejąc potrzeby Szpitala, ale biorąc również pod uwagę sytuację 

finansową miasta, proponuje się przekazanie Szpitalowi kwoty 83 tys. zł na zakup inkubatora, 

co stanowi część kwoty, o którą wnioskowała dyrekcja szpitala.   

Następnie powiedziała, że Miasto przekaże również środki finansowe na potrzeby Policji w 

wysokości 110 tys. zł, co również stanowi część kwoty, o którą wnioskowano.  

Następnie wspomniała, że pozostałe zmiany zawarte w projekcie uchwały to głównie zmiany 

porządkujące i związane z funkcjonowaniem miejskich jednostek m.in. DPS Kalina, MOPR 

czy jednostek oświatowych.  

Wspomniała również, że do projektu uchwały zostaną wprowadzone 2 autopoprawki. Jedna 

związana z realizacją projektu zielonej infrastruktury na obszarach miejskich. Druga 

autopoprawka dotyczy aktualizacji podstawy prawnej, jeśli chodzi o ustawę o samorządzie 

gminnym.  

Następnie powiedziała, że w wyniku dokonanych zmian deficyt budżetowy w porównaniu do 

poprzednich zmian zwiększył się o kwotę 226.778 zł i wynosi 20.834.406 zł. Dodała, że 

zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z zaciągniętego kredyt, przy czym wysokość 

zaciągniętego kredytu nie ulegnie zmianie oraz z wolnych środków.  

 

Bogdan Bezdziecki powiedział, że jeśli chodzi o dofinansowania Szpitala i Policji jest za, ale 

są to środki finansowe dodatkowo wygospodarowane z budżetu poza planem. W związku z 

tym, jak powiedział, chciałby przypomnieć o obiecanych środkach na sport dzieci i 

młodzieży.  

 

Anna Cyran – Skarbnik Miasta powiedziała, że pamięta o tej sprawie. Rozpoczęła się analiza 

budżetu po zakończeniu pierwszego kwartału. Dodała, że jeśli środki na sport dzieci i 

młodzieży będą przekazywane to zapewne będzie to w nowym roku szkolnym.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało –  7 radnych 

przeciw                                       –  0 

wstrzymało się od głosu             –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta  

na 2024 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2024-2029 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2024-2041.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Anna Cyran – Skarbik Miasta Suwałk omówiła pokrótce projekt uchwały. Jak powiedziała  

WPF obejmuje zmiany wynikające ze zmian przyjętych w projekcie uchwały budżetowej oraz 

zmiany w załączniku nr 2 w wykazie przedsięwzięć, polegające na wprowadzeniu do tego 

wykazu zadania pn. Ciepłe mieszkanie.  

Następnie przypomniała o autopoprawce dotyczącej aktualizacji podstawy prawnej.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 1 radny 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2024-2029 wraz z prognozą kwoty długu i 

spłat zobowiązań na lata 2024-2041. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 4 

Wolne wnioski.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej uwag i wniosków.  

 

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji oraz 

zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.   

    

 

 

Przewodniczący  

Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Andrzej Turowski 
 

 

 

Protokół sporządziła: Anna Przybycień 

 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


